	Контракт № ____________

г. Ростов-на-Дону, Россия                                        

    

«___» ____________  200__ г.

 __________________, в лице  исполнительного директора ____________ и инженера __________, действующего на основании записи в Торговом реестре (смотри выписку из Торгового реестра окружного суда Банска Бистрика), именуемое в дальнейшем «Поставщик», с одной стороны, и ____________, в лице главного инженера ____________,  действующего на основании доверенности ______________., именуемое в дальнейшем «Покупатель»,  с другой стороны, заключили настоящий Договор о нижеследующем

1. ПРЕДМЕТ   КОНТРАКТА

1.1. Покупатель оплачивает, а Продавец  поставляет запасные части к зерно- и кормоуборочным комбайнам (именуемые в дальнейшем «Товар»). 

1.2. Цена, номенклатура и количество Товара указываются в дополнительно согласовываемых спецификациях, которые являются неотъемлемыми частями настоящего контракта.  Товар относится к 16 и 17  разделам ТН ВЭД РФ.

 1.3. Сумма контракта складывается из сумм дополнительно согласовываемых спецификаций, которые являются неотъемлемыми частями настоящего контракта.
2. УСЛОВИЯ ОПЛАТЫ.

2.1. Оплата за Товар согласно каждому выставленному счету производится путем 100% предварительной оплаты в форме прямого банковского перевода на счет  Продавца,  указанный  в  п. 2.3. настоящего контракта с обязательным указанием в платежных поручениях номера контракта. В случае отсутствия в платежном поручении ссылки на номер контракта или иных реквизитов Продавца, Покупатель обязан отправить из банка, из которого осуществлялся платеж, уточнение платежа в банк Продавца. Срок оплаты счета 10 (десять) операционных дней банка.

2.2. Цена на Товар, оплаченный в срок действия счета, изменению не подлежит.

2.3. Оплата производится по следующим  реквизитам: 


	 Agreement  №____________

ROSTOV-on-Don, Russia "___" _________ 200__ 

____________________________, represented by the chief executive ___________________ and the engineer _________________, acting on the basis of the  record in the Trade Register (see an extract from the Trade Register of the district court of Bansk Bistrik), hereinafter referred to as "Supplier", on the one hand, and __________________, represented by the chief engineer _________________, acting on the basis of the Power of Attorney ________________, hereinafter referred to as "Buyer", on the other hand, have entered into the present Agreement as follows:

1. SUBJECT of the Agreement

1.1. The Buyer pays, and the Seller supplies the spare parts to grain- and mixed feed combines (hereinafter referred to as "Goods"). 

1.2. The price, nomenclature and quantity of Goods are indicated in additionally coordinated specifications, which are integral parts of the present Agreement.  Goods pertain to sections 16 and 17 of Commodity Nomenclature of Foreign Economic Activity (TN VED) of the RF.

1.3. The amount of the agreement is formed by amounts of additionally coordinated specifications, which are the integral parts of the present agreement.

2. TERMS OF THE PAYMENT.

2.1. The payment for Goods according to each invoice is effected by 100 per cent prepayment in the form of the direct bank remittance to the account of the Seller, declared in paragraph 2.3. of the present agreement with obligatory referring to the number of the agreement in payment orders. In case of absence of the reference to the number of the agreement or other requisites of the Seller in the payment order, the Buyer is obliged to send the revision of the payment  to the bank of the Seller, from the bank, in which payment was effected. The payment period is 10 (ten) banking days.

2.2. The price of the Goods paid within the invoice validity period is not subject to revision.

2.3. The Payment is produced for the following account: 




